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Przedmiot: Przegląd grupy docelowej mieszkalnictwa socjalnego

W drugim kwartale 2021 r. ceny nieruchomości wzrosły o 6,8 % w strefie euro i o 7,3 % w UE, a 
jednocześnie wiele gospodarstw domowych odnotowało spadek dochodów.

W rezolucji w sprawie powszechnego dostępu do godnych i przystępnych cenowo mieszkań 
Parlament wezwał Komisję, aby dostosowała definicję grupy docelowej mieszkalnictwa socjalnego, 
ponieważ obecna jest zbyt restrykcyjna. Komisja zleciła EY zbadanie zmian na rynku opieki 
zdrowotnej i mieszkalnictwa socjalnego oraz konsekwencji tych zmian dla pomocy państwa.

1. Z analizy EY wynika, że wiele zainteresowanych podmiotów uważa, że mamy do czynienia z 
kryzysem mieszkaniowym, który dotyka znaczną część ludności. Czy Komisja podziela to 
spostrzeżenie i uważa, że potrzebne są działania, w tym na szczeblu UE, w celu zapewnienia 
większej liczbie osób dostępu do mieszkań socjalnych i pomocy mieszkaniowej?

2. Wielu respondentów uważa, że zmieniające się potrzeby związane z mieszkalnictwem socjalnym 
nie są wystarczająco uwzględniane. Za główną przyczynę uznają zbyt wąską definicję 
mieszkalnictwa socjalnego. Czy Komisja podziela tę ocenę?

3. Czy Komisja uważa, że wyniki badania EY, trwający kryzys mieszkaniowy i rezolucja Parlamentu 
stanowią wystarczający powód, by poddać przeglądowi decyzję w sprawie usług świadczonych 
w ogólnym interesie gospodarczym?
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